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Abstract

This  study  aimed  to  investigate  the  university  students’  attitudes  and

motivation  towards  English  language  learning.  The  study  is  targeted

third-year  university  students  at  English  Language Department  College of

Education Sudan University of Science and Technology.

The study examined the attitudes of the university students towards English

language learning, and their motivation to study English. The research also

aimed to find out whether the university students are completely aware of

purposes of learning English language or not.

Chapter one is an introduction, chapter two is a review of literature, which

have been done in this field.  Chapter three is research methodology, chapter

four  is  data  analysis,  results  and  discussion,  chapter  five  is  conclusions,

recommendations and suggestions for further studies.

The  findings  are  that  the  majority  of  university  students  have  positive

attitudes towards English language learning. Students need more motivation

to learn English language fluently.  Also the  results  show that  majority  of

students are aware of purposes of learning English language.

The study recommended that to enable the University students of English

language  to  be  successful,  it  is  recommended  to  prepare  him/her

psychologically.  Teachers  should  promote  the  students  by  increasing their

motivation to continue learning English language. 
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Abstract

(Arabic version)

:مستخلص البحث

تناتولت اهذه االدراسة ادافعية االطلب  االجاتمعيين اومواقفهم اتجاته اتعلم االلغة
النججليزية. ااختاترت االدراسة اطلب  االمستوى االثاتلث اقسم االلغة االنججليزية
.- اكلية االتربية ابجاتمعة االسودان اللعلوم اوالتكنولوجيات

اختبرت االدراسة ادافعية االطلب  االجغغاتمعيين اومغغواقفهم اتجغغاته اتعلغغم االلغغغة
النججليزية، اايضات امعرفة امات اإذا اكاتن االطلب  الديهم االمعرفغغة االتاتمغغة اللهغغدف
.من اتعلم االلغة االنججليزية اأم ال

ممت االدراسة اإلى اخمسة افصول ا: اكاتن االفصل  االول االمقدمة، اوتنغغاتول رقس
الفصل  االثاتنجي ل اادبياتت االبحث اوالفصغغل  االثغغاتلث امنهجيغغة االبحغغث اكمغغات اتنغغاتول
الفصل  االرابع اتحليل  االبياتنجاتت اوالنتاتئج اوالمناتقشة اأمات االفصل  االخاتمس افقغغد
احتوى اعلى االخاتتمة اوالتوصياتت اوالقتراحغغاتت المزيغغد امغغن االدراسغغاتت اذات
.الصلة اباتلموضوع

اظهرت االنتاتئج ا اأن اغاتلبية االطلب  الديهم امواقف اايجاتبية اتجغغاته اتعلغغم االلغغغة
النججليزية اولكنهم ابحاتجة المزيد امغغن االدافعيغغة التعلغغم االلغغغة ابطلقغغة ا، اكمغغات
اظهرت االنتاتئج اايضات اان امعظم االطلب  الغغديهم امعرفغغة اتاتمغغة ابأهميغغة اتعلغغم
.اللغة االنججليزية

وقد ااوصت االدراسة االطلب  االدارسيين اللغة االنججليزية اباتلمثاتبرة اللوصول
إلى ا االنجاتح اكمات ااوصتهم اباتلعداد االنفسي ل االجيد، الذلك ايجب اعلى االساتتذة
.دعم ادافعية االطلب  اللستمرار افي ل اتعلم االلغة االنججليزية
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